



1	Rehabilitation of MABAR HOSPITAL Water Project. Supply, installation and operation of an integrated water pumping system works by solar and electrical power for the Hospital Well and rehabilitation of distribution Water Network + Establishing a pump room 3*3m		تأهيل مشروع مياه مستشفى معبر توريد وتركيب وتشغيل منظومة ضخ مياه متكاملة تعمل بالطاقة الشمسية والكهربائية ليتر المستشفى مع إعادة تأهيل شبكة التوزيع وإنشاء غرفة الضخ 3*3متر											
	Site: MABAR HOSPITAL	SUB-DISTRICT: MABAR	District: IAHRAN	الموقع: مستشفى معبر	العزلة: معبر	المديرية: جهران	week	week	week	week	week	week	week	week
#	Work Description		بيانات الاعمال											
1.7	Construction of Pumping Room (3x3)m and a height of 2.8 meters: The price includes supply, materials, labours, tools and equipment needed and all that is needed to implement the item according to the drawings, specifications and instructions of the project engineer, for the items mentioned below:		إنشاء غرفة الضخ (3*3) متر وارتفاع 2.8 متر: السعر يشمل التوريد والمواد والمصنعية والأدوات والمعدات اللازمة لجميع ما يلزم لتنفيذ البند بحسب الرسومات والمواصفات وتوجيهات مهندس المشروع للبيود المذكورة أسفلاً.											
1.7.1	Remove The Old Room:		إزالة الغرفة القديمة :											
1.7.2	Excavation of Foundations :		حفر أساس:											
1.7.3	Building Stones foundation:		بناء أساس حجر و (صخر جده) :											
1.7.4	Masonry Building works with a thickness of 40 cm:		أعمال الميثالي لجدران الكرسى بسك 40سم:											
1.7.5	Filling Works:		أعمال الردم :											
1.7.6	Sub base levelling works by broken stones:		أعمال التسوية بكسر الأحجار:											
1.7.7	Normal Concrete:		أعمال الخرسانة عادية:											
1.7.8	Reinforced Concrete:		أعمال الخرسانة المسلحة:											
1.7.9	Building of Automatic Block size (40 * 20 * 20)cm:		مباني بلوك أوتوماتك مقاس (20* 20*40) سم:											
1.7.10	Cement Coating :		تلايين المستنق:											
1.7.11	Acrylic Paint :		دهان أكريليك:											
1.7.12	Oil paint:		دهان نفث:											
1.7.13	External Iron Door:		باب حديد خارجي:											
1.7.14	Iron Windows with Protection Net:		نوافذ حديدية مع شب حديدية:											
1.7.15	Cast Iron Cover:		توريد غطاء من الحديد:											
1.7.16	Electrical Works:		أعمال الكهرباء:											
1.8	Supply and install Plastic water tank: Supply and install Polyethylene water tank 3 layers version Centex or similar, and lid cover 50 cm diameter or as per the market for the drinking water with It's lock. The price includes Ø15 mm float valve, all of the fittings for the inlet and the outlet such as and not limited to: Brass outlet & inlet 1" inches, cap for the inlet, 1" inches CPVC ball valve, printing ACTED and the donor logo on the tank, all necessary works to finish the work according to the specifications and instructions of the supervising engineer.		توريد وتركيب خزان مياه بلاستيكي: توريد وتركيب خزانات مياه من البولي إيثيلين 3 طبقات سنكتس او جودة مماثلة ، وغطاء 50 سم قطر أو حسب المتوفر بالسوق . يشمل السعر صمام عالم ( عوامة ) Ø15 ملم ، جميع الأجهزة المدخل والمخرج على سبيل المثال وأنس الحبر، منفذ ومخرج نحاس قطر 1" إنش ، غطاء للمدخل ، محبس كرة بلاستيك CPVC قطر 1" إنش ، طبانة شعار اکتد و المانع على الخزان ، وجميع الأعمال اللازمة لإنهاء العمل وفقاً للمواصفات وتعليمات المهندس المشرف.											
1.8.1	Plastic Tank with Capacity of 3 m3.		خزان مياه بلاستيكي سعة 3 متر مكعب											
1.8.2	Float Valve : supply and install michnechal copper float valve 1" inches diameter for tanks good quality and high presser not less than 25 bar, according to the specifications and instructions of the supervising engineer		صمام عالم ( عوامة ) ميكانيكي : توريد وتركيب عوامات ميكانيكي نحاس للخزانات قطر 1" إنش نوعية ممتازة لتحمل ضغط عال لا يقل عن 25 بار وجميع الأعمال اللازمة لإنهاء العمل وفقاً للمواصفات وتعليمات المهندس المشرف											
1.9	Supplying a maintenance kit		توريد حقيبة صيانة											
1.9.1	Manual Threading Machine for Galvanized Iron Pipes with dimension to 2" in, Russian made good quality.		آلة تسخين الأنابيب حتى مقاس 2 إنش نوعية روسية ممتازة مع المطرقة											
1.9.2	Galvanized Iron Pipes Cutter		مقص مواسير حديد مجلفن											
1.9.3	Wrench (48 size)		مفتاح ربط انجليزي (جامبو 48)											
1.9.4	Wrench (32 size)		مفتاح ربط انجليزي (جامبو 32)											
1.9.5	Wrench (24 size)		مفتاح ربط انجليزي (جامبو 24)											
1.9.6	Wrench (18 size)		مفتاح ربط انجليزي (جامبو 18)											
1.9.7	Plastic broom to clean the solar panels, including the wooden stick		ممسحة بلاستيك لتنظيف الألواح الشمسية شامل العصا											
1.9.8	Water jet power cleaner and pumpof capacity not less than 6.5 hp, and rated pressure of 3000 psi, with pipes and spray gun and all the accessories, including the installation and operation.		ماتور رش وتنظيف (سرويس) مع المضخة بقدرة لا تقل عن 6.5 حصان بمعدل ضغط 3000 رطل لكل بوصة مربعة والأنابيب ومسدس الرش وجميع الملحقات شامل التركيب والتشغيل والتسليك											
1.9.9	Tools Box from Hardened Iron Plates with 3mm thickness and dimensions 150*50*50cm, with locks and waterproofing paint three layers. Including supporting from inside using Angle Iron for each side, and printing ACTED and Donor logos		صندوق عدة من صاج المعروم بسماكة 3مم وإبعاد 150*50*50سم مع القفل و الدهان المانع للمدى ثلاثة اوجة والدعم بواسطة حديد زاربي ( شلمان ) لكل الزوايا من الداخل، وطباعة شعار المنظمة و المانع عليها											
1.10	Others		ملحقات											
1.10.1	Marble Board:		لوحة رخامية للشرو:											
1.10.2	Metallic Signboard:		لوحة معدنية:											
	Cleaning and Handing the site		تنظيف وتسليم الموقع											